
De Sanctis: Roma chciała mnie od stycznia
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Morgan De Sanctis będzie bronił w nowym sezonie dostępu do bramki

Giallorossich. O zainteresowaniu bramkarzem mówiło się po zakończeniu

sezonu, gdy Roma prowadziła ponoć rozmowy z Walterem Mazzarrim.

Potem doniesienia ucichły.

 

Jak się okazuje, Giallorossi próbowali pozyskać gracza Napoli już wcześniej. Rąbka

tajemnicy uchylił sam De Sanctis, w wywiadzie dla dziennika Il Mattino:

- Inter mnie chciał? To prawda, ale nie poszło tak jak się spodziewałem, nie ważne.

Zawsze będę miał fantastyczne wspomnienia po moich sezonach w Napoli.

Wybrałem Romę, gdyż rozglądali się za mną już od stycznia. Aby grać w Napoli

zagubiłem się dwa razy, gdy przyszedłem i gdy odszedłem. Będę nosił te trzy lata w

moim sercu. Zawsze, Forza Napoli!
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